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Rapport de classement de reaction au feu 

Classification report of reaction to fire performance 

Le present rapport de classement definit le classement attribue a Multipanel ACM 0.3mm
conformement aux modes operatoires donnes dans la NF EN 13501-1 :2018 / This classification report
defines the classification assigned to Multipanel ACM 0.3mm according to the procedures given in NF
EN 13501-1: 2018.
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CLASSEMENT DE LA REACTION AU FEU 

CONFORMEMENT A NF EN 13501-1: 2018 

CLASSIFICATION OF REACTION TO FIRE PERFORMANCE 

ACCORDING TO NF EN 13501-1: 2018 

Commanditaire: 

Sponsor: 

Etabli par: 

Established by :

Norn du produit: 

Product name: 

N° de rapport de classement: 
Classification report number: 

Numero d'emission: 

Issue number: 

Date de validite: 

Date of issue: 

BSMART

CREPIM 
Rue Christophe Colomb 
Pare de la Porte Nord 
62700 Bruay-la-Buissiere 
FRANCE 

Multipanel ACM 0.3mm / Multipanel ACM 0.3mm 

DO-22-3986\B-Rl 

1 

5 ans a compter de I 5 years as from 04/0712022 

Pour declarer, ou non, la conformite a la specification, ii n'a pas ete tenu explicitement compte de !'incertitude associee au resultat 
Whether or not to declare compliance with the specification, the uncertainty associated with the result was not explicitly taken into acrount 
La reproduction de ce rapport d'essai n'est autorisee que sous sa forme integrale 
Reproduction of this test report is only permitted in its full form 
Le CREPIM ne peut etre tenu responsable des infonnations relatives a !'element taste. Ces Informations son! foumies par le demandeur. 
CREPIM cannot be held responsible for information relating to the tested element. This information is provided by the applicant 
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